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Wloclawek 20.09.202i

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w
Wloclawka o gruntowny remont ulicy Obroric6w Wisty 1920 roku.
Obecnie ulicajest w stanie katastrofalnym co zagraLa bezpieczeristwu
wszystkich uzytkownik6w drogi.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.


